
Saksprotokoll i fylkestinget - 07.03.2017  
 
Emil Gadolin (A) sette på vegner av A, Sp, KrF og SV fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
1. Framtidig tilbod ved Laksevåg videregående skole skal dimensjonerast med ei ramme på 400 

elevplassar på dei yrkesfaglege utdanningsprogramma BA, EL og TIP. 
 

2. Innanfor ramma på 400 elevplassar skal det vere rom for noverande programområde på EL 
og TIP både på Laksevåg videregående skole og Bergen maritime videregående skole. 
Fordelinga av elevplassar mellom BA, EL og TIP vert avgjort i programmeringsfasen for 
ny/ombygd skule. 
 

3. Fylkestinget ber fylkesrådmannen setje i verk vedtaket frå 04.10.2016, og legg til grunn at 
ombygging og nybygg ved Laksevåg vert prioritert tidleg i investeringsplanen. 
 

4. Fylkestinget ber fylkesrådmannen setje i verk tiltak som ivaretek det gode samarbeidet med 
næringslivet når det gjeld læreplassar slik at ein kan vidareføra desse etter ombygginga». 

 
Silje Hjemdal (Frp) sette fram slik protokollmerknad på vegner av Frp: 
 

«Grunnet posisjonens forsikringer om at det er tatt høyde for fremtidig økning av studentantall, gir 
Frp sin tilslutning til posisjonens forslag». 

 
Røysting 
Innstillinga fekk 12 røyster (H) og fall. 
Gadolin sitt forslag punkt 1, 2 og 3 fekk 45 røyster (A, Krf, Sp, SV, V, MDG, R, Frp) vart vedteke. 
Gadolin sitt forslag punkt 4 vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
1. Framtidig tilbod ved Laksevåg videregående skole skal dimensjonerast med ei ramme på 400 

elevplassar på dei yrkesfaglege utdanningsprogramma BA, EL og TIP. 
 

2. Innanfor ramma på 400 elevplassar skal det vere rom for noverande programområde på EL og TIP  
både på Laksevåg videregående skole og Bergen maritime videregående skole. Fordelinga av elev-
plassar mellom BA, EL og TIP vert avgjort i programmeringsfasen for ny/ombygd skule. 
 

3. Fylkestinget ber fylkesrådmannen setje i verk vedtaket frå 04.10.2016, og legg til grunn at ombygging 
og nybygg ved Laksevåg vert prioritert tidleg i investeringsplanen.  
 

4. Fylkestinget ber fylkesrådmannen setje i verk tiltak som ivaretek det gode samarbeidet med 
næringslivet når det gjeld læreplassar slik at ein kan vidareføra desse etter ombygginga. 

 
Protokollmerknad frå Frp 
Grunnet posisjonens forsikringer om at det er tatt høyde for fremtidig økning av studentantall, gir Frp sin 
tilslutning til posisjonens forslag. 
 


